
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 21. april 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 392
I forlængelse af samrådet om regeringens udskydelse af forhandlingerne om
et nyt ejendomsvurderingssystem, jf. SAU alm. del – samrådsspørgsmål P-R,
bedes ministeren redegøre for, hvordan Skatteministeriet forventer at kunne
foretage vurderinger af ældre ejendomme, som ikke har været solgt i flere år
og/eller er i dårlig stand, og hvor der ikke forelægger aktuelle data om ejen-
dommens stand eller salgsværdi. I forlængelse heraf bedes ministeren rede-
gøre for, hvordan Skatteministeriet vil tackle de mange klager, som må for-
ventes at komme, som følge af at det antages, at det vil blive vanskeligt at
vurdere ejendomme, der er i dårlig stand.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jan Rytkjær Callesen (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jan.Callesen@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Jens Joel
formand
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